
   Afd.20 

Afd.20, Vestergade 
Bestyrelsesmøde 8. okt. 2024 

 
 

Godkendelse af dagsorden. 

  Godkendt. 
 

 

Modtagelse af nye beboere. 

 Der var enighed om, igen, at tage pænt imod nye beboere,  

bl.a. med lidt informationer om ”livet” i Afd.20. 

 Formanden Lotte vil tage fat om dette. 
 

Håndtering af affaldsordningen. 

 Der er for mange problemer med for fulde containere. 

Vi må på det kraftigste anmode beboerne om at pakke papkasser sammen, og ikke at smide hele 

papkasser i containeren. 

Og tag venligst jeres affald med hjem igen, hvis containeren er fuld. 
 

Nøgler. 

 Småproblemerne vedr. nøgler er løst. 
 

Ændring af dato for beboermøde. 

Snak og fordeling af opgaver vedr. de faste årlige fællesarrangementer. 

Datoen for beboermødet er ændret til 2.lørdag i april. 

Se datoerne her: 

  MORTENS AFTEN:          d.10.november 

  JULEARRANGEMENT:  2.søndag i dec. =i år d.8.december  

hvor vi fx. klipper -og pynter vores juletræ mens vi synger ”Juletræet med sin pynt”-   

inden vi spiser dejlig julemad sammen. 

BEBOERMØDE:                2.lørdag i april =12.april 2025 

   hvor vi får snakket om de tiltag, som hver enkelt beboer kunne have ønsker om, 

  inden vi (igen) kaster os over en god forårsfrokost. 

  Et ønske kunne være at oprette et beboer-udvalg. Det kunne være et have-udvalg eller 

  børne- ungdomsudvalg. Hold jer ikke tilbage med forslag. 
 

  Der vil selvfølgelig blive sendt indbydelser ud i god tid forinden,  

men sæt alligevel -allerede nu- et stort X i kalenderen. 
 

Sidder nogle af jer med idéer til fælles gøremål så sig endelig til !!  

-giv besked til èn af os, så hjælpes vi ad med at få idéen gjort til virkelighed. 

-en grillaften/eftermiddag en solrig sommerdag, indendørs spilleaftener, eller……? 

I kan altid kontakte Ellinor (40423239) eller Lotte (81983196). 
 

Information fra DOMI. 

 Kursus i bestyrelsesarbejde. Lotte deltager. 

 Ny mand ansat i projektafdelingen, vil deltage ved bygningsgennemgange. 

 Der er markvandring d.7.11. kl.13. Ellinor og Lotte deltager. 
 

Algerensning. 

 Det er uacceptabelt at der skal gå endnu 2 år før afrensning af alger. 

 Trapper, postkasser og flere gangarealer er ulækre og slimede. 

 Lotte tager en snak med DOMI. 
 

Udlån af lokaler til Spisevennerne. 

 Det er ok med den nuværende ordning. 
 

Næste bestyrelsesmøde. 

 Lotte indkalder. 

 

 

 

Venlige hilsner fra bestyrelsen. 

Ellinor (ref.) 


